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Til Hr. Trafikminister Olesen, 
 
Igen må jeg sidde tilbage og lytte til at en ikke handicappet vil gøre det endnu mere svært for os 
handicappede at færdes med den offentlige trafik. Selvfølgelig vil førerløse S-tog være en hjælp for 
de to-benede, de er jo ikke afhængig af at skulle have hjælp ind og ud af togene. Jeg sidder i en el-
kørestol og er afhængig af at s-togsføreren kan hjælpe med at slå rampen i S-toget ud så at jeg kan 
komme ind og ud af toget, når Ministeren nu vil fjerne S-togsføreren, så fjernes hjælpen til de 
handicappede og vi kan ikke komme med toget. Igen kommer forslaget fra en to-benet, der ingen 
anelse har om hvordan den offentlig trafik er for handicappede hver dag. Er ministeren villig til at 
sikre niveaufri S-toge så at man ikke vil have problemer med at komme med toget i sin kørestol, 
eller er det bare noget vi kørestolsbrugere skal drømme os til? 
 
S4 toget havde niveaufri adgang, men har lidt en tidlig død. Vil det også være sådan for de 
kommende S-toge? 
 
Med venlig hilsen 
Helga Mark 
C. F. Møllers Allé 8, st.th. 
2300  København S. 
Tlf. 51789272 
Email: helga.mark@yahoo.dk 
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